

## 度假秘境 SECRET GETAWAY

**Secret Retreats酒店集團**旗下的新成員——Samanea Beach Resort前臨白馬海濱沙灘，曾為1950年代柬埔寨前國王西哈努克最喜愛的度假勝地。度假村共有12幢別墅，附設私人露台，並享海景、園景或泳池景觀。住客置身其中，泰國、富國島以至波哥山的夕陽美景均盡收眼底。不妨到酒店的私人白色沙灘及面積達3,200平方呎、內置Jacuzzi按摩水柱噴頭的天際泳池暢玩一番；或在坐擁無敵景觀的頂層露台、紅樹林或沙灘上享用晚餐，放縱一下。

**The new** Secret Retreats location, Samanea Beach Resort, sits along the beach of Kep, which was the favourite destination of Cambodia's former king, Norodom Sihanouk, during the 1950s. All 12 villas have a private terrace with sea, garden or pool views. Embrace stunning sunset views of the Bay of Thailand, the island of Phu Quoc and Bokor Mountain. Then, enjoy the private white-sand beach and the 3,200sqft infinity pool with Jacuzzi jets, and indulge your senses with a dinner served on the restaurant's panoramic roof terrace, in the mangroves or on the beach.

[www.samanea-resort.com](http://www.samanea-resort.com)



在酒店的私人海灘享受日落景色，或  
在海邊休閒地享用  
晚餐  
Enjoy the sunset at  
the resort's private  
beach or dine beside  
the water



## 穿梭歷史 Historical Stay

倫敦肖爾迪奇庭院酒店由前身的歷史建築，搖身變成市中心的地標

The Courthouse Hotel Shoreditch's Grade II building receives a facelift to become a new landmark of London



在Shoreditch Sky Terrace Bar與  
三五知己把酒談歡  
Unwind at the Shoreditch Sky  
Terrace Bar